



## 澳門大學研究生會

Associação de Pósgraduação da Universidade de Macau  
University of Macau Postgraduate Association

澳門大學研究生會

第 2/2022 號畢業生委員會通告

### 關於2023屆研究生畢業生購買畢業袍的通知

親愛的同學們：

你們好！

匆匆歲月，轉眼大家即將迎來畢業季。首先，第十七屆研究生畢業委員會全體成員在此預祝同學們都能夠順利畢業！

以下是有關於2023屆畢業袍購買與訂製方面的事宜通知，請詳細閱讀：

1. 畢業袍價格是通過研究生畢委會與製袍廠商協商的批量優惠價格，不含價格浮動，且會根據報名資訊提前收取。以下為畢業袍價格：

碩士畢業袍全套價格為 MOP380，包括禮袍，帽子，披肩及領帶。除禮袍外亦可單件購買，價格為：單件禮袍MOP210，單件披肩 MOP125，單件方帽 MOP110，單條領帶 MOP50。

博士畢業袍全套價格為 MOP900，但因布料及工藝特殊，需要10人以上下單製袍廠商才會接單生產。少於10人訂製，製袍廠商將不予生產。如若造成任何不便，敬請諒解！

若同學有意向購買畢業袍，請填寫預訂報名表（問卷星）：

<https://www.wjx.cn/vm/hnjzpnn.aspx#>

畢業袍預訂報名表截止提交時間為2022年11月17號12點00分，逾期不再接受預訂！

2. 若購買畢業袍，製袍廠商會於指定日期到澳門大學為同學們提供量身服務，以確保同學們能夠買到合身的畢業袍。屆時因個人原因無法到現場量身的同學，可以由同學代為繳錢及提交身材尺寸資料。具體需要的部位尺寸詳見附件1的量身尺寸表。（頭圍 單位：CM；身高 單位：CM；肩寬 單位：CM；袖長 單位：CM）

畢業袍繳費及量身時間地點如下：

日期：2022年11月18號（週五）

2022年11月19號（週六）

時間：10:00-13:00，14:00-19:00

地點：E31-1013



## 澳門大學研究生會

Associação de Pósgraduação da Universidade de Macau  
University of Macau Postgraduate Association

### 繳費方式：現金（自備零錢）或中國銀行（澳門分行）電子賬戶現場掃碼繳費

如選擇現金繳納費用，請自備澳門幣零錢付款，現場不設找續及補水。所收之製作畢業袍款項將直接交於制袍廠。

※注意：未於指定日期內前往量身地點繳費，已報名者將視為取消訂購！

### 其他**注意事項**：

- 因為製袍廠商只接受大批量統一定制，錯過此次畢業袍定制，不接受任何形式的補定。畢業照拍攝現場如未統一著裝將無法入場，請大家務必準時訂購。
- 拍攝畢業照前只提供少量畢業袍租借服務，出租的畢業袍數量非常有限。往屆都有學生因為無法順利借到畢業袍而無法拍攝畢業照。請大家謹慎考慮。
- 請注意此次訂購的畢業袍亦可以用於2023年上半年的畢業照拍攝及下半年的榮譽學位及高等學位頒授典禮時使用，屆時不會提供購袍服務。
- 前來購袍時，請帶好學生證作為身份證明證件。
- 請留意附件1的表格是購買畢業袍的訂單樣本，需要於購袍當日現場填寫，為確保當日購袍效率，請根據附件1提前預先準備好填寫的內容。
- 因畢委會與廠商款項交付為同學們提供量身服務當天，故同學確定購買畢業袍且交付的費用一律不予退還，如有不便，敬請諒解。
- 致所有訂購畢業袍的同學，由於製袍廠商核對數據需要，畢委會將通過畢業生代表（如有），將訂袍資訊發到專業群中進行核對，沒有畢業生代表將直接以製袍廠商數據為準。不同意此條款將無法核對資訊並成功訂購畢業袍。另，畢委會將不會把資訊另做他用。請各位同學保護好他人隱私

如果同學們有任何疑問，可發電郵到畢委會郵箱 [umpa.gradcom@um.edu.mo](mailto:umpa.gradcom@um.edu.mo) 諮詢或者聯繫本專業的畢業代表向畢委會詢問。最後再次預祝同學們順利畢業！

澳門大學第十七屆研究生會  
畢業生委員會主席



劉瑾瑾

劉瑾瑾

二〇二二年十一月一日



## 澳門大學研究生會

Associação de Pósgraduação da Universidade de Macau  
University of Macau Postgraduate Association

University of Macau Postgraduate Association

Notice for General Assembly Graduation Committee No. 2/2022

### Notice for Graduation Gown Purchase of 2023 Graduate Students

Dear students,

Greetings! How time flies and here comes the graduation season! Congratulations for your graduation!

Following is the notice for the order and purchase the graduation gowns:

The Graduation Committee negotiated with the manufacturer and reached the agreement on prices which are listed below. The payment will be charged according to the registration information submitted.

- The total cost of a set of Master graduation gown is MOP 380 (including gown, hat, hood and black tie). Single item purchase is acceptable except for the single gown, and the prices are: gown MOP 210, hood MOP 125, hat MOP 110, and black tie MOP 50.
- The total cost of a set of PhD graduation gown is MOP 900. The minimum order is 10 as requested by the manufacturer. If there is less than 10 PhD students to order, the manufacturer will not produce, and there will be a refund. Thank you for your understanding.
- Please fill in the registration form if you would like to purchase the graduation gown. Form:

<https://www.wjx.cn/vm/hnjzpnn.aspx#>

The deadline for submitting the application is 12:00, 17th Nov, 2022. Late application will not be accepted.

Graduation gowns will be tailor-made, therefore, please do the measurement according to the schedule. If you are unable to come in person, you may find someone to make the payment and submit the size for you. Details please refer to the attachment.

The location and time for measurement and payment are shown as follows:

Date: 18<sup>th</sup> Nov, 2022 (Friday)

19<sup>th</sup> Nov, 2022 (Saturday)

Time for Measurement: 10: 00-13: 00, 14: 00-19: 00

Venue: E31-1013

Payment method: cash or online payment with Bank of China (Macau branch)

If you choose to pay in cash, please bring exact amount of MOP for the payment, as no currency exchange or changes will be provided. The payment will be given to the tailor company directly.

Noted: The registration will be considered as cancel if you do not pay within the schedule listed above.



## 澳門大學研究生會

Associação de Pósgraduação da Universidade de Macau  
University of Macau Postgraduate Association

### Other Notes:

- Please make sure to bring your student ID card for identity verification when coming to purchase the gown.
- Please be reminded that the attachment 1 is the order sample, which should be filled in on the purchase days. To ensure the efficiency of ordering on the purchase days, please prepare carefully your information according to attachment 1 in advance.
- Please be reminded that the payment is not refundable. Thank you for your understanding.
- For those students who have ordered graduation gown, in order to meet the need of manufactures for checking data, the graduation committee will check the order information with the assistance by graduate representatives (if any) via the WeChat group. If you disagree, sorry that we cannot place the order for you. The Graduation Committee will not disclose personal information for other usage in order to protect students' privacy.
- The manufacturer only accepts massive customization. If you miss it this time, there will be no second chance to reorder. Please be aware of the rule that you will not be allowed to enter the graduation photo shooting site if you do not have the graduation gown. Please place your order on time.
- Only limited number of graduation gowns are available for rental before the graduation photo shooting. In the past, several students were rejected to take the graduation photos since they were unable to rent the graduation gown successfully. Please be aware of that.
- The Graduation Gown purchased this year will be used for Graduation Photo-taking and Ceremony for the Conferment of Honorary and Higher Degrees 2023 too. We will not offer the Graduation Gown purchase at that time.

For any inquiries, please contact [umpa.gradcom@um.edu.mo](mailto:umpa.gradcom@um.edu.mo), or contact graduation representatives. Thank you for your cooperation.

Congratulations again for your graduation!

President of Graduation Committee

of 17<sup>th</sup> UMPA



文 | 澄 | 澄

Liu Jinjin

1/11/2022



## 澳門大學研究生會

Associação de Pósgraduação da Universidade de Macau  
University of Macau Postgraduate Association

### Attachment 1: Sample of the order

Measurement table: (Unit: CM).		
Name:	Faculty:	Major:
Student ID	Gender	Phone Number
(A) Head Size	CM	
(B)(Unshod) Weight	CM	
(C)Shoulder Width	CM	
(D)Sleeve Length	CM	



學院: \_\_\_\_\_ 學系: \_\_\_\_\_ 學號: \_\_\_\_\_  
 姓名: \_\_\_\_\_ 性別: 男/女 \_\_\_\_\_ 電話: \_\_\_\_\_  
 備註: \_\_\_\_\_

(A) : 帽子

樣板碼	52	53	54	55	56	57	58	59	60	61	62	其他:
-----	----	----	----	----	----	----	----	----	----	----	----	-----

(B) : 身高

單位:厘米	150	151	152	153	154	155	156	157	158	159
量度:不穿鞋	160	161	162	163	164	165	166	167	168	169
其他:	170	171	172	173	174	175	176	177	178	179
	180	181	182	183	184	185	186	187	188	189

(C) : 肩寬

單位:厘米	30	31	32	33	34	35	36	37	38	39	40	41	42
其他:	43	44	45	46	47	48	49	50	51	52	53	54	55

(D) : 袖長

單位:厘米	45	46	47	48	49	50	51	52	53	54	55	56	57
其他:	58	59	60	61	62	63	64	65	66	67	68	69	70